

China Unicom Global Limited

中國聯通國際有限公司

28/F, Tower 1, The Gateway, Tsim Sha Tsui, Kowloon,
Hong Kong
Tel : (852) 2621 3868
Fax : (852) 2621 3362
Website : www.chinaunicomglobal.com
Email Address : hq-cug-market@chinaunicom.cn

香港九龍尖沙咀港威大廈1座 28 樓
電話 : (852) 2621 3868
傳真 : (852) 2621 3362
網址 : www.chinaunicomglobal.com
電子郵件 : hq-cug-market@chinaunicom.cn

Senior Management

Shusen Meng	Chairman & President
Wentao Zhou	Principal of Internal Supervision
Shuxiong Chen	Director, Executive Vice President and Chief Financial Officer
Qiang Ding	Executive Vice President

高層管理人員

孟樹森	董事長兼總裁
周文濤	監察專員
陳樹雄	董事執行副總裁兼首席財務官
丁強	執行副總裁

Business Activities

China Unicom Global Limited ("CUG") is a wholly owned subsidiary of China United Network Communications Group Company Limited. CUG is headquartered in Hong Kong. With 30 worldwide subsidiaries and offices, and 112 overseas Point-of-Presences (PoPs) in 70 countries/regions, CUG endeavors on global business development, operation and servicing outside Mainland China.

Leveraging on China Unicom's extensive global network coverage, CUG offers reliable end-to-end global integrated telecommunication services and solutions, including global connectivity services, global internet access, ICT services, cloud, internet of things (IoT), video conferencing, unified communications, content and security services, and provides personal customers with premium voice and mobility services.

業務概況

中國聯通國際有限公司是中國聯通集團的全資子公司，負責中國聯通在中國內地以外的國際業務拓展、運營和服務，總部設在香港。

中國聯通國際有限公司在全球擁有30個分支機構，在全球70個國家和地區擁有112個境外業務接入點（PoP）。

依託中國聯通強大的亞太區及全球網絡與服務優勢，中國聯通國際有限公司為全球企業客戶提供境內外一體、全球端到端的一攬子綜合信息服務，包括全球組網、互聯網接入、ICT、雲計算、物聯網、視頻會議、統一通信、內容服務及安全服務等，並為境外個人客戶提供全球語音及數據服務。

Parent Company

Company Name : China United Network
Communications Group Company
Country : China

母公司

公司名稱 : 中國聯合網絡通信集團有限公司
國家 : 中國